



Request for Proposal / Demande de propositions: ISED198376

**QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES  
001**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED198376. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DP #ISED198376. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

**\*\*Version française ci-dessous\*\***

**Question 1:**

On page 22, in Point Rated Technical Criteria R2 states: "The lead project manager or at least one (1) of the principals of the organization should possess one (1) of the following project management certifications (or equivalent): •Certified Associate in Project Management®(CAPM®), •Project Management Professional®(PMP), •PMI Agile Certified Practitioner® (PMI-ACP®)The CVs of the individuals should be provided and clearly demonstrate the certification obtained."

Our senior PM has a certificate in Project Management acquired through a former employer in association with Mount Royal University (but it's not a CAPM®) and over 20 years of hands-on Project Management experience working for large agencies and digital design firms as well as having managed multiple projects with budgets of \$500,00 to \$1,000,000 CAD annually. Although she does not currently possess the certifications listed, she has experience managing all the project scopes as outlined in the RFP, including agile methodology. Additionally, our references can speak to her significant capabilities with complex and ongoing PM. **Will we meet the scoring criteria with this level of work expertise?**

**Answer 1:**

Yes, we do accept equivalence in terms of project management certifications.

**Question 2:**

Will any preference be given to vendors already on the Canada Graphic Design SO (EN578/171581/039/CX) list?

**Answer 2:**

No, preference will be given to vendors already on the Canada Graphic Design SO (EN578/171581/039/CX) list

**\*\*\*English Version Above\*\*\***

**Question 1:**

À la page 24, Le chef de projet principal ou au moins l'un (1) des directeurs de l'organisation doit posséder l'une (1) des certifications de gestion de projet suivantes (ou l'équivalent) :



**Request for Proposal / Demande de propositions: ISED198376**

- Collaborateur accrédité en gestion de projet (certification CAPM®) • Professionnel de la gestion de projet (certification PMP®) • Spécialiste agréé PMI-Agile (certification PMI-ACP®) Les CV des personnes concernées doivent être fournis et prouver clairement la certification obtenue

Notre chef de projet principal possède un certificat en gestion de projet acquis par l'entremise d'un ancien employeur en association avec l'Université Mount Royal (mais ce n'est pas un CAPM®) et plus de 20 ans d'expérience pratique en gestion de projet travaillant pour de grandes agences et des firmes de conception numérique, en plus d'avoir géré plusieurs projets avec des budgets de 500 000 \$ à 1 000 000 \$ CA par année. Bien qu'elle ne possède pas actuellement les certifications énumérées, elle a de l'expérience dans la gestion de toutes les portées du projet telles qu'elles sont décrites dans la DDP, y compris la méthodologie agile. De plus, nos références peuvent parler de ses capacités importantes avec des projets de gestion complexes et continues. **Répondons-nous aux critères de notation avec ce niveau d'expertise professionnelle?**

**Réponse 1:**

Oui, nous acceptons les équivalences en termes de certifications de gestion de projet.

**Question 2:**

Est-ce qu'une préférence sera accordée aux fournisseurs déjà sur la liste Canada conception graphique OC (EN578/171581/039/CX)?

**Réponse 2:**

Non, aucune préférence sera accordée aux fournisseurs déjà sur la liste Canada conception graphique OC (EN578/171581/039/CX).